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PROTOKÓŁ NR 4/2024 

z posiedzenia Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury, Sportu i Spraw Socjalnych 

Rady Gminy Bełchatów 

w dniu 29.08.2024 r. o godz. 16:45 

łączone z Komisją Rewizyjną 

 

 

Ad pkt 1. 

Otwarcie posiedzenia, przywitanie, stwierdzenie kworum. 

 

Otwarcia posiedzenia dokonała Pani Magdalena Rzepecka - Przewodnicząca Komisji 

Oświaty, Zdrowia, Kultury, Sportu i Spraw Socjalnych, która powitała Radnych i zaproszonych 

gości oraz oświadczyła, iż zgodnie z listą obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 5 

członków Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury, Sportu i Spraw Socjalnych, co wobec ustawowego 

składu Komisji wynoszącego 5 osób stanowi kworum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych decyzji. 

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli zaproszeni goście zgodnie z listą obecności.  

 

Załącznik Nr 1 – lista obecności radnych i gości 

 

 

Pani Magdalena Rzepecka Przewodnicząca Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury, Sportu 

i Spraw Socjalnych przedstawiła porządek obrad. 

 

Załącznik Nr 2 – porządek obrad 
 

1. Otwarcie posiedzenia, przywitanie, stwierdzenie kworum. 

2. Przyjęcie protokołu nr 2/2024. 

3. Przyjęcie protokołu nr 3/2024. 

4. Omówienie pilotażowego projektu monitoringu przestrzegania praw uczniów do ochrony da-

nych osobowych przy realizacji programu „Sportowe talenty” w 2024 roku. 

5. Informacja o programach zewnętrznych i możliwościach aplikowania o środki zewnętrzne na 

realizację zadań z zakresu oświaty, zdrowia, kultury, sportu, spraw społecznych w tym po-

mocy społecznej. 

6. Informacja o przygotowaniu szkół i przedszkoli do nowego roku szkolnego (w tym stan za-

trudnienia, niezbędne potrzeby, wykonane remonty i inwestycje) – Spotkanie z Dyrektorami 

szkół z terenu Gminy Bełchatów. 

7. Informacja z realizacji akcji letniego wypoczynku dzieci i młodzieży. 

8. Informacja o niepełnosprawności na terenie Gminy Bełchatów (w tym sytuacja osób niepeł-

nosprawnych, dostępność przestrzeni publicznej). 
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9. Sprawy różne. 

10. Zakończenie posiedzenia. 

 

Przewodnicząca Magdalena Rzepecka: Wnoszę o zmianę porządku obrad i przeniesienie punktu 

7. Informacja z realizacji akcji letniego wypoczynku dzieci i młodzieży w miejsce punktu 5. Nie ma 

więcej głosów, poddaję pod głosowanie wniosek o zmianę porządku obrad.  

 

W głosowaniu wzięło udział 5 członków Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury, Sportu i Spraw 

Socjalnych „za” zmianą porządku obrad głosowało 5 członków Komisji 0 „przeciw” oraz 0 

„wstrzymało się” od głosowania. Wobec powyższego Przewodnicząca stwierdziła, iż wniosek 

został przyjęty. 

 

Przewodnicząca Magdalena Rzepecka:  Porządek obrad po zmianach prezentuje się następująco. 

 

1. Otwarcie posiedzenia, przywitanie, stwierdzenie kworum. 

2. Przyjęcie protokołu nr 2/2024. 

3. Przyjęcie protokołu nr 3/2024. 

4. Omówienie pilotażowego projektu monitoringu przestrzegania praw uczniów do ochrony 

danych osobowych przy realizacji programu „Sportowe talenty” w 2024 roku. 

5. Informacja z realizacji akcji letniego wypoczynku dzieci i młodzieży. 

6. Informacja o programach zewnętrznych i możliwościach aplikowania o środki zewnętrzne 

na realizację zadań z zakresu oświaty, zdrowia, kultury, sportu, spraw społecznych w tym 

pomocy społecznej. 

7. Informacja o przygotowaniu szkół i przedszkoli do nowego roku szkolnego (w tym stan za-

trudnienia, niezbędne potrzeby, wykonane remonty i inwestycje) – Spotkanie z Dyrektorami 

szkół z terenu Gminy Bełchatów. 

8. Informacja o niepełnosprawności na terenie Gminy Bełchatów (w tym sytuacja osób niepeł-

nosprawnych, dostępność przestrzeni publicznej). 

9. Sprawy różne. 

10. Zakończenie posiedzenia. 

 

Ad pkt 2. 

Przyjęcie protokołu nr 2/2024. 

 

Przewodnicząca Magdalena Rzepecka: Przy braku uwag do protokołu przystępujemy do 
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głosowania. 

 

W głosowaniu wzięło udział 5 członków Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury, Sportu i Spraw 

Socjalnych „za” przyjęciem protokołu głosowało 5 członków Komisji 0 „przeciw” oraz 0 

„wstrzymało się” od głosowania. Wobec powyższego Przewodnicząca stwierdziła, iż protokół 

został przyjęty. 

 

Ad pkt 3. 

Przyjęcie protokołu nr 3/2024. 

Przewodnicząca Magdalena Rzepecka: Przy braku uwag do protokołu przystępujemy do 

głosowania. 

 

W głosowaniu wzięło udział 5 członków Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury, Sportu i Spraw 

Socjalnych „za” przyjęciem protokołu głosowało 5 członków Komisji 0 „przeciw” oraz 0 

„wstrzymało się” od głosowania. Wobec powyższego Przewodnicząca stwierdziła, iż protokół 

został przyjęty. 

 

Ad pkt 4. 

Omówienie pilotażowego projektu monitoringu przestrzegania praw uczniów do ochrony danych 

osobowych przy realizacji programu „Sportowe talenty” w 2024 roku. 

Punkt wspólnie omówiony z Komisją Rewizyjną 

 

Przewodnicząca Magdalena Rzepecka: Proszę o wprowadzenie. 

Wprowadzenia dokonał Radny Rafał Furczyński 

Przewodniczący Janusz Werecki: Otwieram dyskusję 

Kierownik Referatu Oświaty Anna Więcławek: W imieniu stowarzyszenia Centrum Rozwoju im. 

Eugeniusza Kwiatkowskiego koordynator osobiście przedstawił projekt monitoringu przestrzegania 

praw uczniów do ochrony danych osobowych, przy realizacji tego jednego programu. Koordynator 

stwierdził, że w ocenie stowarzyszenia, które reprezentuje jest dużo uchybień w ustawie dotyczącej 

RODO. Zaproponowałam, aby najpierw udał się do ustawodawcy, bądź do Urzędu Danych 

Osobowych, aby przyjrzał się zgodności ustawy.  

Przewodnicząca Magdalena Rzepecka: Uważam, że celem koordynatora było sprawdzenie, czy 

udostępnimy dane wrażliwe uczniów. 

Kierownik Referatu Oświaty Anna Więcławek: Nie mamy podstaw sądzić, że szkoły nie stosują 

się do procedur związanych z ochroną danych osobowych. 
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Dyrektor Zespołu Szkolno – Przedszkolnego w Łękawie Tomasz Starzyński: Generalnie 

program ten nie jest skomplikowany, my go tak realizujemy, jak realizują go wszystkie szkoły w 

całej Polsce, zgodnie z ustawą.  

Kierownik Referatu Oświaty Anna Więcławek: Poinformowałam Pana koordynatora, że 

dyrektorzy szkół stosują się do przepisów obowiązującego prawa i że nie mam wpływu na to jaki 

kształt ma ta ustawa. Jeśli Pan posiada jakieś wątpliwości proszę o zgłoszenie się do Urzędu 

Ochrony Danych Osobowych, który się dokładnie przyjrzy Pana uwagą.  

Dyrektor Zespołu Szkolno – Przedszkolnego w Łękawie Tomasz Starzyński: Wystarczy 

przeczytać ustawę jakie dane są pozyskiwane, to nawet nie my je pozyskujemy, a Ministerstwo 

Sportu.  

Kierownik Referatu Oświaty Anna Więcławek: Ministerstwo Sportu jest administratorem danych 

osobowych. Większość danych pobiera z systemu informacji oświatowej. Dyrektorzy, tylko podają 

masę i wzrost ucznia.  

Radna Renata Jabłońska: Czy w którejkolwiek szkole zdarzyła się sytuacja, że RODO zostało 

złamane, była jakaś skarga? 

Dyrektorzy Szkół: Żadnej skargi nie było. 

Radna Ilona Kołodziej: Napisane jest, że jest to program pilotażowy, więc myślę, że ktoś znalazł 

jakiś pomysł na siebie i próbuje zorganizować sobie grupę badawczą, tak to wygląda. 

Stowarzyszenie przedstawia, że program został wprowadzony ustawowo i będzie realizowany 

również w latach następnych. Kompetencje w tym obszarze u Państwa robią już osoby wskazane, 

więc sądzę, że stowarzyszenie chciało, wyręczając szkołę w pewnych kwestiach ochrony, podjąć się 

kontroli.  

Radna Renata Jabłońska: Stowarzyszenie w piśmie wyraźnie mówi, że ich celem monitoringu 

jest zebranie informacji pozwalających na ustalenie stanu faktycznego oraz przedstawienie 

zebranych informacji Radnym na posiedzeniu Rady, zgodnie z ustawą gmina jest uprawniona i 

ponosi ryzyko finansowe. Jakie ryzyko finansowe?  

Radna Ilona Kołodziej: Mają cały zestaw różnych propozycji: strategię rozwoju, plany rozwojowe 

wsi itp. To nie jest nikomu do niczego potrzebne. Jeśli nie ma takiej potrzeby i każda szkoła w 

naszej gminie jest zaopatrzona w odpowiednią osobę, która ma kwalifikację, wiedzę na 

dopilnowanie, nie widzę podstaw, aby się nad tym pochylać.  

Radna Renata Jabłońska: Ustawodawca narzuca też na Państwa obowiązek i on gwarantuje, że 

dane  nie są udostępniane, ani klubom sportowym ani innym jednostką. W związku z tym uważam, 

że propozycja stowarzyszenia jest zupełnie zbędna.  

Radny Janusz Werecki: Czy musimy przegłosować ten program?  

Radny Rafał Furczyński: Proszę Państwa, generalnie stowarzyszenie zwróciło się do nas z 
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informacją, że przeprowadzi taką kontrolę i nam jako Radnym przedstawi, czy w naszych szkołach 

są przestrzegane zasady dotyczące ochrony danych osobowych.   

Dyrektor Zespołu Szkolno – Przedszkolnego w Dobrzelowie Aleksandra Pakuła: Drodzy 

Państwo jest kontrola zarządcza, składamy sprawozdania roczne, półroczne, myślę że przeważnie, 

każdy z nas umieszcza zagadnienia dotyczące dostępu do danych osobowych. Skoro składamy 

sprawozdania, podpisujemy się pod tym, do tej pory nie było żadnych zastrzeżeń, uwag, oznacza to, 

że wszystko jest wykonywane prawidłowo.  

Przewodnicząca Magdalena Rzepecka: Nie ma więcej głosów w dyskusji. Przystępujemy do 

głosowania w sprawie przystąpienia do pilotażowego projektu monitoringu przestrzegania praw 

uczniów do ochrony danych osobowych przy realizacji programu „Sportowe talenty” w 2024 roku. 

 

W głosowaniu wzięło udział 5 członków Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury, Sportu i Spraw 

Socjalnych „za” przystąpieniem do pilotażowego projektu monitoringu 0 członków Komisji 5 

„przeciw” oraz 0 „wstrzymało się” od głosowania. Wobec powyższego Przewodnicząca 

stwierdziła, iż Komisja jednogłośnie odmówiła przystąpienia do pilotażowego projektu 

monitoringu przestrzegania praw uczniów do ochrony danych osobowych przy realizacji 

programu „Sportowe talenty” w 2024 roku . 

 

Ad pkt 5. 

Informacja z realizacji akcji letniego wypoczynku dzieci i młodzieży. 

Przewodnicząca Magdalena Rzepecka: Proszę o wprowadzenie. 

Wprowadzenia dokonała Dyrektor CKiS Anna Kamieniak 

Przewodnicząca Magdalena Rzepecka: Otwieram dyskusje. 

Radna Grażyna Kałużna: Wszystkie chętne dzieci uczestniczyły w  programie wakacjowania? 

Dyrektor CKiS Anna Kamieniak: Tak, najbardziej była oblegana filia w Zawadach. 

Przewodnicząca Magdalena Rzepecka: Chciałabym zapytać czy są Państwo zadowoleni z portalu 

biletyna, programu zakupionego przez CKiS dla dzieci,  aby usprawnić proces zapisywania na stre-

fę zajęć w okresie wakacji? 

Dyrektor CKiS Anna Kamieniak: Na początku były zgłaszane problemy z zapisywaniem się, ale 

po krótkim instruktażu przeprowadzaliśmy rodzica przez cały proces i myślę, że przy kolejnych 

zapisach nie będzie już problemu. 

Przewodnicząca Magdalena Rzepecka: Program wakacjowania trwa już jakiś czas, czy zdarza 

się, że te same dzieci korzystają z zajęć, a dla nowych już nie ma miejsc?  
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Dyrektor CKiS Anna Kamieniak: Część dzieci się powtarza, a część jest nowych, to zależy rów-

nież od przedziału wiekowego 7 -10 lat,  z którego wyrastają, więc automatycznie zwalniają miej-

sce dla innych dzieci. 

Radny Mariusz Wolak:  W związku z tym, iż filia w Zawadach jest najbardziej oblegana, czy w 

przyszłości widzi Pani możliwość zwiększenia grupy dzieci? 

Dyrektor CKiS Anna Kamieniak: Moglibyśmy to rozważyć, ale nie wiem czy zebralibyśmy ko-

lejną grupę 15 osób.  

Radna Grażyna Kałużna: Proszę powiedzieć, czy dzieci które skorzystały z programu wakacjo-

wania, były tylko z terenu Gminy Bełchatów, czy też z Miasta?  

Dyrektor CKiS Anna Kamieniak: Tylko z terenu Gminy Bełchatów. 

Radna Grażyna Kałużna: Chciałabym jeszcze zapytać, czy Dni Papieskie są  już zaplanowane   

i gdzie się odbędą?  

Dyrektor CKiS Anna Kamieniak: Na ten moment nie potrafię udzielić Pani odpowiedzi na to 

pytanie. Najbliższa impreza będzie pod nazwą Miodowo i Folkowo, która odbędzie się 15.09.2024r, 

natomiast 21.09.2024r. odbędzie się Zadyszka. 

Przewodnicząca Magdalena Rzepecka: Nie ma więcej głosów w dyskusji, przechodzimy do ko-

lejnego punktu. 

 

Ad pkt 6. 

Informacja o programach zewnętrznych i możliwościach aplikowania o środki zewnętrzne na 

realizację zadań z zakresu oświaty, zdrowia, kultury, sportu, spraw społecznych w tym pomocy 

społecznej. 

 

Przewodnicząca Magdalena Rzepecka: Otrzymali Państwo informację, czy mają Państwo jakieś 

pytania? 

Radna Grażyna Kałużna: Czy Gmina przystąpiła do wszystkich projektów, jeśli nie to proszę 

wskazać do których i kto przystąpił? 

Przewodnicząca Magdalena Rzepecka: Odpowiedzi na piśmie udzieli Radnej referat merytorycz-

ny. 

Przewodnicząca Magdalena Rzepecka: Nie ma więcej głosów w dyskusji, przechodzimy do ko-

lejnego punktu. 

 

 

Ad pkt 7. 
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Informacja o przygotowaniu szkół i przedszkoli do nowego roku szkolnego (w tym stan zatrud-

nienia, niezbędne potrzeby, wykonane remonty i inwestycje) – Spotkanie z Dyrektorami szkół z 

terenu Gminy Bełchatów. 

 

Przewodnicząca Magdalena Rzepecka: Proszę o wprowadzenie. 

Wprowadzenia dokonali Dyrektorzy Szkół. 

Przewodnicząca Magdalena Rzepecka: Otwieram dyskusje. 

Dyrektor Szkoły Podstawowej w Dobiecinie Joanna Ladko – Szymańska: Chciałabym, aby 

zwrócić uwagę na kanalizację w naszej szkole, która jest już bardzo stara i wymaga modernizacji. Z 

tego co wiem, przebudowa szkoły rozpocznie się dopiero za 2 lata, chyba że środki zewnętrzne bę-

dą pozyskiwane z jakiegoś programu, to wtedy rozpocznie się wcześniej.  

Przewodnicząca Magdalena Rzepecka: Chciałabym zapytać jaka jest najmniej licząca klasa? 

Dyrektor Szkoły Podstawowej w Dobiecinie Joanna Ladko – Szymańska: 4 osoby w klasie 8, 

natomiast największa klasa liczy 17 osób.  

Przewodnicząca Magdalena Rzepecka: Są jakieś dzieci z orzeczeniem o niepełnosprawności? 

Dyrektor Szkoły Podstawowej w Dobiecinie Joanna Ladko – Szymańska: Tak, dwie osoby w 

jednej klasie i jeden nauczyciel wspomagający.  

Dyrektor Zespołu Szkolno – Przedszkolnego w Dobrzelowie Aleksandra Pakuła: W naszej 

szkole pojawił się nowy problem, musieliśmy podzielić klasę 3, ponieważ doszli kolejni uczniowie 

i łącznie w klasie byłoby 29 osób, w tej sytuacji musiałam pozbawić nauczycieli pokoju nauczyciel-

skiego, żeby powstała klasa. Wygospodarowaliśmy nieduży kącik socjalny w bibliotece, aby stwo-

rzyć miejsce dla nauczycieli. Niezbędną rzeczą, którą musimy zakupić jest zmywarko – wyparzar-

ka, ponieważ tą co mamy popsuła się, ma już ponad 20 lat.  

Radna Grażyna Kałużna: Zauważyłam tutaj większe problemy, mianowicie remont Sali gimna-

stycznej. Kiedy sala była remontowana? 

Dyrektor Zespołu Szkolno – Przedszkolnego w Dobrzelowie Aleksandra Pakuła: Sala gimna-

styczna nigdy nie była remontowana, była budowana w 2010 roku, do tej pory były prowadzone 

doraźne prace remontowe, obecnie tynk odpada ze ściany. Należy rozważyć również wymianę pie-

ca.  

Radna Grażyna Kałużna: Wie Pani kiedy planowana jest rozbudowa szkoły?  

Kierownik Referatu Oświaty Anna Więcławek: Wójt powiedział, że rozbudowy odbywać się 

będą w kolejności, pierwsze są Domiechowice, kolejny Janów lub Dobrzelów. 

Radna Grażyna Kałużna: Ile uczniów liczy najmniejsza i największa klasa? 
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Dyrektor Zespołu Szkolno – Przedszkolnego w Dobrzelowie Aleksandra Pakuła: W tej chwili 

najmniejsza liczy 12 osób, największa jest klasa 4 liczy 27 osób. 

Przewodnicząca Magdalena Rzepecka: Dzieci z orzeczeniem są w Państwa szkole? 

Dyrektor Zespołu Szkolno – Przedszkolnego w Dobrzelowie Aleksandra Pakuła: Dzieci z 

orzeczeniem jest 8 z czego 2 w przedszkolu.  

Dyrektor Zespołu Szkolno – Przedszkolnego w Domiechowicach Aleksandra Fornalik: W 

szkole jest 350 dzieci, nie przyjmujemy dzieci z terenu miasta. Szkoła leży na terenie miasta, ul. 

Grabowa 80, więc jest duże zainteresowanie wśród mieszkańców. Przyjmujemy tylko dzieci z tere-

nu Gminy Bełchatów. Niezbędną potrzebą w obecnej chwili jest ukończenie trwającej rozbudowy 

szkoły. 

Radna Grażyna Kałużna: Znany jest już termin zakończenia prac? 

Dyrektor Zespołu Szkolno – Przedszkolnego w Domiechowicach Aleksandra Fornalik: Do 

końca 2025 roku. 

Kierownik Referatu Oświaty Anna Więcławek: Z tego co było ustalone z wykonawcą do końca 

2024 roku częściowo ma być oddana do użytkowana część przedszkolna.  

Dyrektor Zespołu Szkolno – Przedszkolnego w Domiechowicach Aleksandra Fornalik: Z orze-

czeniem jest 4 dzieci i dwoje nauczycieli wspomagających.  

Radna Grażyna Kałużna: A jak wygląda sytuacja w przedszkolu? 

Dyrektor Zespołu Szkolno – Przedszkolnego w Domiechowicach Aleksandra Fornalik: Zostało 

przyjętych 18 i 19 dzieci, ponieważ są 2 grupy, 2 zerówki jedna dla 6 -latków, druga dla 5 -latków. 

Kierownik Referatu Oświaty Anna Więcławek: Tym sposobem wszyscy uczniowie z terenu 

Gminy Bełchatów mają zapewnione miejsce, nie musieliśmy na czas rozbudowy szukać im innego 

lokum.  

Dyrektor Zespołu Szkolno – Przedszkolnego w Domiechowicach Aleksandra Fornalik: Dzisiaj 

zostały wymienione okna w całym budynku. 

Radna Grażyna Kałużna: Nie były one niedawno wymieniane u Państwa? 

Dyrektor Zespołu Szkolno – Przedszkolnego w Domiechowicach Aleksandra Fornalik: Tak, 

przy gimnazjum. 

Radna Grażyna Kałużna: Coś nie tak było z tamtymi oknami? Jeśli nie było takiej potrzeby to w 

cenie wymiany okien mogliśmy zakupić na przykład piec. Proszę od referatu merytorycznego wyja-

śnienie czym się sugerowali wymieniając okna na nowe?  

Przewodnicząca Magdalena Rzepecka: Dobrze, takie wyjaśnienie zostanie dla Radnej przygoto-

wane. A jak wygląda sytuacja w Janowie? 

Dyrektor Zespołu Szkolno – Przedszkolnego w Janowie Joanna Pelikan: To jest szkoła, która w 

ogóle nie miała żadnego remontu oprócz adaptacji dwóch pomieszczeń po mieszkaniach, które zo-
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stały dostosowane na potrzeby dzieci, natomiast jeśli chodzi o wszelkie instalacje począwszy od 

kanalizacyjnej, elektrycznej, grzewczej są w tragicznym stanie. Szambo również jest niedostosowa-

ne, będą też problemy z piecem, ponieważ obecny ma już kilkanaście lat i co chwile jakaś część 

wymaga wymiany. Nasza szkoła chyba jeszcze nigdy nie była tak licznie oblegana przez dzieci, nie 

mamy przystosowanych klas do większej ilości osób. Przybywa nam dzieci z orzeczeniem, na ten 

moment jest 3 i będzie jeszcze 1.  

Radna Ilona Kołodziej:  Dla tych dzieci są zatrudnieni nauczyciele wspomagający? 

Dyrektor Zespołu Szkolno – Przedszkolnego w Janowie Joanna Pelikan: Nie, to zależy co jest 

wpisane w orzeczeniu. Na ten moment nie musimy zatrudniać nauczycieli wspomagających.  

Przewodnicząca Magdalena Rzepecka: Dziękuję. Została nam jeszcze Szkoła w Łękawie, proszę 

o zabranie głosu Pana Dyrektora. 

Dyrektor Zespołu Szkolno – Przedszkolnego w Łękawie Tomasz Starzyński: Szkoła w Łękawie 

składa się z dwóch części nowej i starej. Obie części wymagają prac, w starej części toalety wyma-

gają kapitalnego remontu, jeden udało się wykonać, jest już na ukończeniu. W starej części są toale-

ty na dole i na górze, na dole w tej chwili remont trwa, a góra zostanie. Nowa część szkoły, mimo, 

że jest nowa od samego początku są kłopoty, mianowicie przecieka dach, niezbędna jest również 

budowa odwodnienia, czyli izolacja fundamentu wokół sali gimnastycznej i nowej części budynku. 

Tam od początku poziom 0 jest poniżej gruntu i pozioma izolacja nie spełnia żadnej funkcji. Do 

wysokości metra na zewnątrz tynk odparza i wewnątrz również wilgoć wchodzi. Jeśli chodzi o za-

planowane inwestycje, które są w realizacji to plac zabaw i budowa boiska zewnętrznego. Najwięk-

sza klasa liczy 15, a najmniejsza 9 uczniów. Dzieci z orzeczeniem jest 3.   

Przewodnicząca Magdalena Rzepecka: Nie ma więcej głosów w dyskusji, dziękuje Dyrektorom 

za spotkanie. Przechodzimy do kolejnego punktu. 

Ad pkt 8. 

Informacja o niepełnosprawności na terenie Gminy Bełchatów (w tym sytuacja osób niepełno-

sprawnych, dostępność przestrzeni publicznej). 

 

Przewodnicząca Magdalena Rzepecka: Proszę o wprowadzenie. 

Wprowadzenia dokonała Kierownik Anna Kumor 

Przewodnicząca Magdalena Rzepecka: Otwieram dyskusje. 

Radna Grażyna Kałużna:  Ile osób korzysta z opieki wytchnieniowej? 

Kierownik Anna Kumor: 12 osób. Jeśli będzie następne zapytanie na przyszły rok, to na pewno 

będzie to rozpropagowane. Jest jeszcze asystent osoby z niepełnosprawnością bardzo podobny pro-
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gram do opieki wytchnieniowej, asystent działa bardziej w mieście, pomaga załatwić najbardziej 

podstawowe potrzeby ale również działa w sferze poprawy jakości życia – pomoc w wyjściu do 

teatru, urzędu itp., natomiast opieka wytchnieniowa skupia się na pomocy osobą, które na co dzień 

muszą radzić sobie z bardzo dużym obciążeniem fizycznym i psychicznym, które wymagają pomo-

cy 24 godziny na dobę. 

Radny Damian Boruński: Chciałbym zapytać o umieszczenia osób w domach pomocy społecznej. 

Jakie warunki musi spełnić osoba, aby została przyjęta do ośrodka?  

Kierownik Anna Kumor: Przede wszystkim osoba ta musi być niezdolna do samodzielnej egzy-

stencji. 

Przewodnicząca Magdalena Rzepecka: Nie ma więcej głosów w dyskusji, przechodzimy do ko-

lejnego punktu. 

 

Ad pkt 9. 

Sprawy różne. 

Brak głosów w dyskusji  

 

Ad pkt 10. 

Zakończenie posiedzenia. 

Przewodnicząca Magdalena Rzepecka stwierdziła, że porządek obrad Komisji Oświaty, 

Zdrowia, Kultury, Sportu i Spraw Socjalnych został wyczerpany. Przewodnicząca Komisji 

podziękowała wszystkim za udział i zakończyła obrady. 

 

 

 Protokołowała:       Przewodnicząca:  


